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Närvarande

Ordförande Beatriz Bento Hansson
Kassör Andreas Erlandsson

Sekreterare Emil Babayev
Veckobladerist Bjarne Sihlbom

§1 Mötets öppnande Beatriz Bento Hansson öppnar mötet kl. 12:06.

§2 Val av justerare Bjarne Sihlbom väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet
• Beatriz deltog på Post- och vinkvällen och UU-möte.
• Andreas deltog på Post- och vinkvällen och på mötet om programme-

ringstekniken.
• Bjarne har köpt in anteckningar för Mekanik 2 och laddat upp på Ftek.
• Emil deltog på Post- och vinkvällen.

§5 Kurser
• Åk1: Inget nytt.
• Åk2: Inget nytt.
• Åk3: Tentamensresultaten i fasta tillståndets fysik har inkommit på Can-

vas. Masteranmälan har öppnat, men ingen har fått högskolepoäng för
expfysen trots att kursen formellt är avslutad. Detta gör behörighets-
marginalerna extra små för F:are. Det framkommer att äldre studenter
har fått högskolepoängen för lp2 under påskveckan, så Andreas mejlar
examinator och frågar angående detta.

• Master: Inget nytt.

§6 Aspning

§6.1 Post- och vinkvällen Arrangemanget var populärt, osten tog slut snabbt. Några av deltagarna var
sugna på att söka SNF!

§6.2 Caseadillas Eftersom det inte är säkert att vi kan vara hos Simon F för Caseadillas undersö-
ker vi alternativa platser. KfKb:s sektionslokal är dyr att hyra, så reservlokalen
blir hemma hos Andreas.

§7 Bjuda in personal till
Cocktailpartyn

Carl-Joar från doktorandrådet på MV diskuterade med Emil om hur vi i SNF
bäst når ut till personalen. Emil har mejlat med Carl-Joar och fått förslag på
vad man kan göra. Eftersom vi inte har några fler cocktailpartyn ska vi fokusera
på att få med tipsen i överlämningen till nästa års SNF.
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§8 Mittkursmöte i
programmeringen

Mötet där SNF, lärare i kursen och kursutvärderare deltog hölls i Kårrestau-
rangen. En enkät hade skickats ut och svaren gicks igenom och diskuterades.
Den största orospunkten är att examinatorerna verkar ha uppfattat kursen som
en kurs i numerisk analys där Python används som ett verktyg. I kursplanen
framgår det däremot att även inledande programmering ska behandlas. Stu-
denterna ska även skriva stora stora program, vilket blir bristfälligt när man
endast arbetar i Jupyter notebook.
Kursen har haft lågt deltagande på övningar och föreläsningar, något som också
diskuterades på mötet. Examinatorerna påpekade att en del upplever att de inte
lärt sig programmering men inte heller kommer på övningar och ställer frågor.
Vi diskuterade vad detta kan bero på och kom fram till att man antagligen
bestämmer sig tidigt att inte gå föreläsningar och övningar och väljer att lösa
hela kursen själv.

§9 Mejl från SNKfKb SNKfKb har skickat ett mejl och undrar över två saker, dels hur strikt man är
på F med timräkning på kandidatarbetet och dels hur vi samordnar kursut-
värdering i kurser som F och Kf samläser. Beatriz svarar genom att bjuda in
SNKfKb till nästa måndagsmöte så att vi lättare kan diskutera frågorna.

§10 Övriga frågor

§10.1 Anteckningsstöd +
Veckobladerist = SANT?

En student har föreslagit att SNF borde samarbeta med enheten för anteck-
ningsstöd för att köpa in föreläsningsanteckningar som ändå skrivs och skannas
in. Vi beslutar att inte driva frågan men göra ett medskick till nästa års SNF,
eftersom det finns några frågetecken kring processen. Anteckningsstödjarnas
arbete är delvis sekretessbelagt varför problematik kan uppstå med rättvis
kompensering om anteckningsstödjarnas arbeten publiceras offentligt. Därut-
över behövs inte anteckningsstöd i alla kurser. Att köpa in anteckningar från
anteckningsstödjarna skulle kunna fungera som ett komplement till nuvarande
system men antagligen inte kunna ersätta det.

§10.2 Masterintervjuer Bjarne tar över publicerandet denna veckan. Eftersom det är så många kvar
blir det ungefär en om dagen.

§11 Nästa möte 17/4 kl 12 i Acceptorn.

§12 Mötets avslutande Beatriz Bento Hansson avslutar mötet kl. 13:06!

Beatriz Bento Hansson
Ordförande

Emil Babayev
Sekreterare

Bjarne Sihlbom
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Figur 1: https://xkcd.com/2759

3

https://xkcd.com/2759

	Mötets öppnande
	Val av justerare
	Adjungeringar
	Runda bordet
	Kurser
	Aspning
	Post- och vinkvällen
	Caseadillas

	Bjuda in personal till Cocktailpartyn
	Mittkursmöte i programmeringen
	Mejl från SNKfKb
	Övriga frågor
	Anteckningsstöd + Veckobladerist = SANT?
	Masterintervjuer

	Nästa möte
	Mötets avslutande

		2023-04-16T15:31:39+0200
	Beatriz Bento Hansson


		2023-04-18T13:42:02+0200
	Emil Babayev


		2023-04-15T08:45:31+0200
	Bjarne Sihlbom




